



Date: 27 December 2023

التاريخ: 27 ديسمبر 2023

After Compliments,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Appointment of Deputy Chief Executive Officer

الموضوع: تعيين نائب الرئيس التنفيذي

Muscat Finance is pleased to announce the approval of Mr. Rashad Al Shaikh's appointment as Deputy Chief Executive Officer. This appointment will take effect upon Mr. Al Shaikh's official joining of the company.

تود مسقط للتمويل أن تعلن عن أنه تمت الموافقة على تعيين الفاضل / رشاد الشيخ في منصب نائب الرئيس التنفيذي وذلك إعتبارا من تاريخ إنضمامه الفعلي بالشركة.

Mr. Rashad Al Shaikh brings over 25 years of exceptional leadership experience in the banking industry, within various specialized areas such as corporate and retail banking, investment, and project financing. He has held senior positions in renowned banking institutions within the Sultanate. Additionally, Mr. Al Shaikh holds a bachelor's degree in business administration from the University of Central Florida, and is recognized as a Certified Financial Advisor.

الفاضل / رشاد الشيخ يتمتع بأكثر من 25 عامًا من الخبرة القيادية في الأعمال المصرفية في مجالات تخصصية عديدة بما في ذلك الأعمال المصرفية للمؤسسات والأفراد والإستثمار وتمويل المشاريع في عدد من المؤسسات المصرفية المعروفة بالسلطنة، كما أنه يحمل مؤهل بكالوريوس في إدارة الأعمال من إحدى الجامعات الأمريكية في ولاية فلوريدا ومؤهل مستشار مالي معتمد.

The Board of Directors and the Management of Muscat Finance wish Mr. Rashad Al Shaikh the best in his new assignment with the Company.

يتمنى مجلس إدارة مسقط للتمويل وإدارتها التنفيذية للفاضل / رشاد الشيخ كل التوفيق والنجاح في مهامه الجديدة مع الشركة.

Muscat Finance will provide an update regarding the official joining date of Mr. Rashad Al Shaikh at a later time.

ستقوم مسقط للتمويل بالإفصاح عن تاريخ الإنضمام الفعلي للفاضل / رشاد الشيخ لاحقا.

Ahmed Mohammed Ali Taqi
Board Secretary



أحمد بن محمد علي بن تقي
أمين سر مجلس الإدارة